

BESTYRELSESMØDE 4**8. februar 2016 kl. 20.00****Flemming, Solbakken 65****REFERAT**

Deltagere:

Flemming (SB65), Stig (SB 123), Esben (RM 36), Ida (SB61)

Mattias (SB 121) og Nikolaj (RV42) havde meldt afbud.

1 Sidste møde og seneste aktiviteter - fast punkt

Referat af møde 3 – 7. januar 2016 blev godkendt og underskrevet.

2 Økonomi - fast punkt (delvist lukket)

Alle har betalt til og med rate 2 på nær et dødsbo, hvor vi har fået registreret et krav på foreningens tilgodehavende.

Vores gasforbrug er i år steget, til gengæld er prisen faldet og vores udgifter lidt lavere end sidste år.

3 Foreningens udvalg - fast punkt

Rudersdal GF: Nyt møde afholdes den 1.marts. Den nuværende formand har meddelt at han ønsker at stoppe.

Trafikudvalg: Der planlægges møde i feb./marts når alle kan deltage.

4 Foreningens områder og fællesarealer - fast punkt

4.1: Hjemmesiden og Facebook: Hjemmesiden er blevet opdateret.

Esben undersøger muligheden for at koble et booking system på vores hjemmeside så man via denne kan booke SL31.

Facebook gruppen er oprettet og har pt 22 medlemmer. Alle opfordres til aktivt at markedsføre Rudehavens Facebook gruppe og få Rudehavens medlemmer tilmeldt.

4.2: Status fra Bent, varmecentral og anlæg: Intet nyt – alt stabilt

Ved næste service på vores kedler vil vi undersøge mulighederne for at kunne udnytte varmen fra røggassen fra vores fyr.

4.3: Status fra Rolf og Ulrich, gartnere og vedligeholdelse:

Buskads ved fællesarealet er beskåret sammen med vores birketræer på Rude Vang.

4.4: Skovloddet 31: Udlejet indtil 1. april.

4.5: Vedligeholdelsesarbejder: Der er dialog om, hvornår den næste streng af koldtvandsrør skal skiftes. Pt er planen efteråret 2016.

Vi har haft en samling på et koldtvandsrør på Rude Vang som var blevet utæt. Takket være hurtig indsats fra Bent og Kim (vores entreprenør) blev samlingen/røret gravet fri og skruet sammen således at alt igen er tæt og vi ikke fik vandskader.

Esben kontakter kommunen for at klarlægge ansvar for vedligehold af fortov/veje i vores område.

Flemming har kontaktet Per Glædesdal som ejer arealet ved postkassen/Kongen Pizza og bedt om at der bliver beskåret således at man igen kan komme til postkassen via fortovet.

5 Skovloddet 31

Flemming inviterer Ida Bjørnager med til næste bestyrelsesmøde for at vende Ida's forslag fra

General Forsamlingen vedr. renovering af SL31.

6 **Henvendelser fra grundejere og andre**

Der har ikke været nye henvendelser til bestyrelsen.

7 **Eventuelt**

Hjertestarter: Mattias havde til dagens møde undersøgt

- at kirkens nye hjertestarter var placeret i Våbenhuset som er åben fra 8-16
- en hjertestarter med skab koster kr. 15.000,-

Mattias undersøger muligheden for om kirken kunne installere deres hjertestarter således at den også var tilgængelig udenfor arbejdstid, alternativt om Tryg fonden vil støtte opsætning af vores egen hjertestarter på SL31.

Bestyrelsen syntes, at det vil være en god ide at få opsat en hjertestarter som alle Rudehavens medlemmer kan komme til døgnet rundt. Hvis ikke det er muligt at komme til kirkens døgnet rundt så få vi selv en installeret på SL31.

Sommerfest: Bestyrelsen forslår at vi holder sommerfest Skt. Hans aften, som er fredag den 24/6 alternativt ugen før lørdag den 18/6. Mattias undersøger hvad der er muligt og arrangørerne kommer med oplæg til koncept på næste møde. Flemming spørger Kim hvad vi evt. kan gøre for at skåne græsset på fællesarealet hvis der skal tændes et bål.

Referatet er godkendt ved underskrivelse

Flemming Scheel

Stig Moerner

Esben Iversen

Ida Leisner